
PROTOKÓŁ Nr 16/16

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 22 stycznia 2016r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
4. Pan Tadeusz Szeweluk - Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz –  Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XII sesji Rady Gminy
Mielnik:
1) w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na rok 2016,
2) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata

2016-2025,
3) w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Mielniku,
4) w  sprawie  zmiany  reprezentacji  Gminy  Mielnik  w  Stowarzyszeniu  "Lokalna

Grupa Działania - Tygiel Doliny Bugu". 
2. Informacja Wójta Gminy z realizacji inwestycji za 2015r.
3. Informacja Wójta Gminy z wykorzystania funduszy sołeckich w 2015 roku.
4. Sprawy różne.

Do punktu1(1).

Pan Wójt  i  Pani  Skarbnik  Gminy omówili  projekt  budżetu  gminy na  2016r.  i  udzielili
odpowiedzi na zapytania radnych w tej sprawie.

Pan  Kazimierz  Tobota zapytał  o  nadwyżkę  budżetową  i  sprawę  budowy  przedszkola.
Stwierdził, że brak jest projektu na budowę przedszkola, może lepiej byłoby posiadać taki
projekt, bo w przypadku naboru wniosków brak projektu może być przeszkodą.

W  sprawie  nadwyżki  budżetowej  wyjaśnień  udzieliła  Pani  Skarbnik,  zaś  odnośnie
przedszkola  wypowiedział  się  Pan Wójt.  Stwierdził,  że  nie  możemy robić  projektów na
zapas, ponieważ takich projektów na różne inwestycje mamy pełne szafy. Poinformował, że
martwi go budżet  Zespołu Szkół,  który jest  bardzo duży.  Ograniczone zostały wydatki  na
rozjazdy w szkole, ponadto przy nowym projekcie organizacyjnym roku szkolnego Pan Wójt
przyjrzy się liczbie etatów w Zespole Szkół.

Pan Maciej Mormol zakwestionował potrzebę przyjmowania stażystów do szkoły.

Pan Kazimierz Tobota zapytał o zmniejszenie środków na III etap kanalizacji.
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Pani Skarbnik wyjaśniła, że do projektu budżetu nie mieliśmy pełnych danych, obecnie dane
te  już  mamy,  wiemy  w  jakiej  wysokości  potrzebujemy  środków  na  ten  cel  i  dlatego
wprowadzono autopoprawkę do projektu budżetu.

Pan  Kazimierz  Tobota zapytał  dlaczego  są  zwiększane  wydatki  na  opracowanie  planu
przestrzennego zagospodarowania.  Zapytał  również  o  środki  w budżecie  przeznaczone  na
oświetlenie ulic – czy jest tam ujęty projekt oświetlenia ulicy Miodowej?

Pan Wójt odpowiedział, że wzrosły koszty opracowania planu, ma to związek z dużą ilością
wniosków do planu od mieszkańców. Udzielił szerszych wyjaśnień w tej sprawie. Jeśli chodzi
o środki na oświetlenie, to są one przeznaczone na odcinek ulicy Sadowej i Brzeskiej, na ulicę
Miodową nie przewidziano środków. Poinformował,  że istnieje potrzeba zamontowania 28
lamp w Pawłowiczach.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że lampy są również potrzebne na ulicy Mostowej
w Mielniku i w Adamowie. Zaproponował aby wykonać jeden projekt ujmujący wszystkie
zgłoszone ulice w Mielniku

Potrzeby zamontowania lamp w swoich miejscowościach zgłosili także inni radni.

Pan  Kazimierz  Tobota zakwestionował  przeznaczenie  w  budżecie  10  tys.  zł.  na  zakup
samochodu dla policji.

Pan  Wójt wyjaśnił,  że  deklaracje  w  tej  sprawie  złożył  w  trakcie  spotkania  u  Starosty,
przedstawiciele  innych  gmin  również  deklarowali  takie  kwoty  dla  policji  na  zakup
samochodu.

Pani Skarbnik poinformowała, ze zagrożony jest projekt sieci szerokopasmowej, być może
będziemy musieli zwrócić VAT.

Pan Wójt poinformował, że jest nadzieja że zwrócą nam pieniądze za kanalizację.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że istnieje możliwość ubiegania się o środki na
drogi z Urzędu Marszałkowskiego w kwocie 3 mln.zł.

Pan Wójt odpowiedział, że być może z takich środków uda się wybudować ulicę Białą.

Pan Andrzej Wierzba zapytał o możliwość zakupu równiarki.

Pan Lucjan Kożuchowski stwierdził, że sama równiarka to za mało, do tego potrzebne są
maszyny towarzyszące. Kupno równiarki wraz z maszynami to zbyt kosztowna rzecz.

Pan Mateusz Bukrewicz zapytał co Wójt zamierza zrobić w sprawie ZGK. Regionalna Izba
Obrachunkowa  w  opinii  dotyczącej  budżetu  2016r.  zwraca  uwagę  Radzie  Gminy  na
rozważenie możliwości zmiany sposobu funkcjonowania ZGK.

Pan Wójt odpowiedział,  że  strata  ZGK nie jest  duża,  od kilku lat  utrzymuje się  na tym
samym poziomie. Stwierdził, że obecnie nie widzi lepszej formy funkcjonowania ZGK niż
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zakład budżetowy.

Komisje  Rady  14  głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się,  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na rok 2016.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 1(2).

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Mielnik na lata 2016-2025.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2016-2025.

(w zał. na str..............prot.)
(po przerwie)

Pan  Kazimierz  Tobota zapytał  przybyłego  na  posiedzenie  Komisji  dyrektora  ZGK  o
zadłużenie Zakładu.

Pan Tadeusz Szeweluk odpowiedział, że strata zakładu wynika ze zbyt wysokich kosztów
jego funkcjonowania. Przedstawił i omówi dochody jakie wpływają na budżet ZGK. Budżet
powinien zamknąć się wynikiem zerowym. Żeby zmniejszyć koszty funkcjonowania Zakładu
należałoby zwolnic część pracowników. Pan dyrektor zapewnił, że rok 2015 zamknie się bez
strat. Odpowiedział na pytania radnych dotyczące odśnieżania i posypywania dróg.

Do punktu 1(3).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Mielniku.
Zaproponował  aby  ulica  nosiła  historyczną  nazwę  „Werhurna”.  Poinformował,  że  Rada
Sołecka Mielnika zaproponowała nazwę ulicy „Uzdrowiskowa”.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Mielniku „Werhurna”.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 1(4).

Pan Wójt  przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany reprezentacji  Gminy Mielnik w
Stowarzyszeniu "Lokalna Grupa Działania - Tygiel Doliny Bugu". 

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmiany reprezentacji Gminy Mielnik w Stowarzyszeniu "Lokalna
Grupa Działania - Tygiel Doliny Bugu". 

(w zał. na str..............prot.)

Pan Wójt zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad Komisji o następujący punkt:

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Mielnik.
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Komisje  Rady 14 głosami  za,  przy 1  głosie  wstrzymującym się,  wprowadziły ten
punkt do porządku obrad.

Pan Wójt zgłosił  wniosek w sprawie odwołania z dniem 30 kwietnia 2016r.  Pani Łarysy
Kierkowicz ze stanowiska Skarbnika Gminy Mielnik.  Stwierdził,  że nie ma zastrzeżeń do
pracy Pani Skarbnik, jednak podjął taką decyzję.

Pan Kazimierz Tobota stwierdził, że jest zaskoczony wnioskiem Pana Wójta. Punkt taki nie
znalazł się w porządku obrad Komisji, skąd tak nagłe działanie Pana Wójta? Przypomniał, że
wcześniej Pan Wójt głosił same pochwały na temat Pani Skarbnik a dzisiaj składa wniosek w
sprawie jej odwołania.

Pan Wójt odpowiedział, że prawo nie każe mu uzasadniać złożonego wniosku.

Pani Łarysa Kierkowicz – Skarbnik Gminy
Poinformowała, że w kwietniu 2015r. nabyła prawo do emerytury. Miała plan aby odejść z
pracy w Urzędzie Gminy z końcem czerwca 2016r., lecz Pan Wójt nie wyraził na to zgody.
Wyraziła  przypuszczenie,  że  za  decyzją  Wójta  kryje  się  brak  jej  zgody  na  propozycję
współpracy, złożoną jej przez Pana Wójta, w trakcie kampanii wyborczej. Wyjaśniła, że nie
podjęła  tej  propozycji,  ponieważ  z  poprzednim  Wójtem  również  nie  współpracowała  w
trakcie kampanii i takie rzeczy są jej obce. Zapewniła, że zawsze starała się być lojalnym
pracownikiem wobec obu Wójtów.

Pan Wójt zaprzeczył, że przy składaniu wniosku o odwołanie Pani Skarbnik kierował się
motywami osobistymi z kampanii wyborczej.

Komisje Rady 9 głosami za, przy 1 głosie sprzeciwu i 5 głosach wstrzymujących się,
pozytywnie zaopiniowały wniosek Wójta w sprawie odwołania z dniem 30 kwietnia 2016r.
Pani Łarysy Kierkowicz ze stanowiska Skarbnika Gminy Mielnik.

Pan Wójt zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad Komisji o następujący punkt:

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Mielnik.

Komisje Rady 13 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się, wprowadziły ten
punkt do porządku obrad.

Pan Wójt zgłosił wniosek w sprawie powołania z dniem 30 kwietnia 2016r. Pani Małgorzaty
Joanny Szymańskiej na stanowisko Skarbnika Gminy Mielnik.

Pan Kazimierz Tobota stwierdził, że wszystko to dzieje się za szybko. Raz jeszcze zapytał
dlaczego  radni  nie  zostali  o  tym  poinformowani  wcześniej,  poprzez  umieszczenie  tych
punktów w porządku obrad komisji.

Pan Wójt odpowiedział, że do ostatniej chwili wahał się z podjęciem decyzji w tej sprawie,
bo nie jest to łatwa decyzja. Za powołaniem Pani Małgorzaty Szymańskiej na stanowisko
Skarbnika przemawia to,  że jest  ona długoletnim pracownikiem referatu księgowości UG,
pracowała przy Pani Skarbnik i na pewno poradzi sobie na tym stanowisku.
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Komisje  Rady  13  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie
zaopiniowały  wniosek  Wójta  w  sprawie  powołania  z  dniem  30  kwietnia  2016r.  Pani
Małgorzaty Joanny Szymańskiej na stanowisko Skarbnika Gminy Mielnik.

Do punktu 2.

Pan Wójt przedstawił informację z realizacji inwestycji za 2015r.
(w zał. na str..............prot.)

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację z realizacji inwestycji za 2015r.

Do punktu 3.

Pan Wójt przedstawił informację z wykorzystania funduszy sołeckich w 2015 roku.
(w zał. na str..............prot.)

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  informację  z  wykorzystania  funduszy
sołeckich w 2015 roku.

Do punktu 4.

Pan Przewodniczący Rady zgłosił wniosek w sprawie rozszerzenia porządku obrad Komisji o
punkt:

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta
Gminy Mielnik.

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, wprowadziły ten punkt do
porządku obrad.

Do punktu 5.

Pan Przewodniczący odczytał treść skargi na działalność Wójta Gminy.

Pan  Lucjan  Kożuchowski –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił  opinię
Komisji na złożoną skargę. Komisja uznała skargę za niezasadną.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  uznały,  że  skarga  na
działalność Wójta Gminy jest niezasadna.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

       Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Rady

Krzysztof Nikitorowicz


